
 

 

Schriftelijke vragen over mogelijke uitbreiding De Centrale 
 
Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals bedoeld in artikel 42, 
eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergadering van de Raad der Gemeente 
Leeuwarden.  
 
In de Leeuwarder Courant van zaterdag 15 maart konden we lezen dat de uitbreiding van winkels 
op De Centrale eindelijk is geopend. Een goede zaak vindt LIJST058, de bouw heeft lang genoeg 
geduurd. In datzelfde artikel lezen we dat er nu jaarlijks ongeveer 4,5 miljoen bezoekers komen. 
Ook wil de eigenaar van het park nog verder uitbreiden. Het bezoekersaantal moet dan uitkomen 
op ongeveer 5,5 miljoen mensen, een flinke stijging. De verkeerssituatie rond winkelpark De 
Centrale is al heel lang punt van zorg. Een stijging van het aantal bezoekers zal deze problemen 
alleen maar vergroten. Ook een eventuele herindeling van het Vliet speelt een rol.  
De fractie van LIJST 058 heeft daarom de volgende vragen. 
 
1. Hoe staat het college tegenover de mogelijke uitbreiding? Hoe moeten we de uitspraak van 
wethouder Reitsma opvatten: tegelijkertijd zijn we ontzettend zuinig op onze winkelgebieden? Is 
De Centrale geen winkelgebied?  
2. Welke maatregelen gaat het college nemen om de verkeersdruk te verlichten rond De Centrale. 
Wat LIJST058 betreft moeten die maatregelen nu al genomen worden en wachten we niet op 
uitbreidingsplannen.  
 
LIJST058 ziet een uitvoerige beantwoording van deze vragen zo spoedig mogelijk tegemoet. 
 
LIJST058  
Otto van der Galiën 

 


